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اخبار
زير سوال رفتن افتتاح 

دوباره سينماهای جهان با 
موج جديد كرونا

به نظر می رسد امسال سهام 
سینما  صنعت  غول  شرکت های 
بکشند.  راحت  نفس  نمی توانند 
بسیاری  فیلم های  سال  اول 
بعد  و  داشتند  ناامیدکننده  اکران 
سینماها به خاطر پاندمی ویروس 
شد  باعث  که  شدند  بسته  کرونا 
بیفتد،  تعویق  به  فیلم ها  اکران 
پیدا  نقدینگی  نگرانی  شرکت ها 
کنند و بحث های پیچیده ای شکل 

بگیرد.
سینمای  سالن های  وقتی 
برنامه های  گذشته  هفته  بزرگ 
دوباره  افتتاح  برای  را  خود 
منتشر  جولای  ماه  در  سینماها 
اوضاع  می رسید  نظر  به  کردند، 
حالا  اما  می رود؛  پیش  خوب 
 ۱۹- کووید  به  ابتلا  موارد  تعداد 
در ایالات متحده به شدت افزایش 
پیدا کرده و مجموعه ای از فیلم ها 
دوباره با تعویق تاریخ اکران مواجه 
دوباره  شده  موجب  این  شده اند. 
سینما  سالن های  مالکان  سهام 

تحت فشار قرار بگیرند.
برادران  استودیوی  پنج شنبه 
اکران  تاریخ  کرد  اعلام  وارنر 
کریستوفر  ساخته  جدیدترین 
بار  یک  را  »تنت«  یعنی  نولان 
این  حالا  و  انداخته  عقب  دیگر 
فیلم قرار است به جای سی ویکم 
آگوست  دوازدهم  روز  در  جولای 
می رود  انتظار  بشود.  پخش 
اکران  تاریخ  هم  دیزنی  »مولان« 
بیست وچهارم  که  را  فعلی اش 

جولای است، رها کند.
اریک وولد تحلیل گر شرکت 
گزارش  در  اف بی آر  رایلی  بی. 
»موضع  نوشت:  خود  جمعه  روز 
وضعیت  اینکه  بر  مبنی  ما  قبلی 
بسیار  سال  دوم  نیمه  فیلم های 
کل  برای  و  بود  خواهد  متلاطم 
می شود  محسوب  ریسک  گروه 
این  و  می شود  عملی  دارد  حالا 
مالکان  گروه  می شود  باعث 
عملکردی  سینما  سالن های 
داشته  انتظار  حد  از  پایین تر 

باشند«.

پوريا پورسرخ:  

مگر وقتی مجریان بازیگر شدند کسی واکنش نشان داد؟
دو  شبکه  مدیر  جلوه  جعفری  محمدرضا 
در حاشیه بازدید از لوکیشن »ایرانیش« تاکید 
کرد: ان شاءالله این مسابقه بتواند ذائقه مخاطب 
وجوه  در  ایرانی  طعم  چشیدن  برای  را  ایرانی 
مختلف زندگی شیرین و شیرین تر کند. حالا 
که در آستانه برداشتن گام نهایی برنامه هستیم 
آرزو می کنم این برنامه بتواند گام موثری بردارد.

بازی های »ايرانيش« ميان بری برای 
تعميق هويت ايرانی

کوچه  به  باید  کرد:  تصریح  جعفری جلوه 
پس کوچه های فرهنگ این سرزمین سر بزنیم 
است؛  کوچه ها  این  از  یکی  ایرانی  بازی های  و 
بازی ها مثل دیگر عرصه ها برای پرورش اخلاق، 
شخصیت، تعمیق هویت و فرهنگ آفرینی بوده 
و اگر سراغ آن ها برویم راه میانبری را برای بهتر 

شناختن خودمان طی کرده ایم.
حبیب  مراسم  این  از  دیگری  بخش  در 
میدانچی مدیر طرح و برنامه و گروه اجتماعی 
ضبط  زودی  به  کرد:  اعلام  سیما  دو  شبکه 
 ۶۵ در  »ایرانیش«  می کنیم.  آغاز  را  مجموعه 
قسمت که به صورت هفته ای دو بار روی آنتن 
می رود، تا پایان سال با ما خواهد بود. تابستان، 
پاییز و زمستان را در پیش رو داریم و در ۳۹ 
هفته پیش رو پخش برنامه ادامه دارد و فصل 
اول آن را مقارن با برنامه های تحویل سال آینده 

به پایان خواهیم برد.
تهیه کننده  ارغوانی  احسان  سپس 
انتخاب  درباره  سخنانی  در  نیز  »ایرانیش« 
مجری توضیح داد: با خیلی از دوستان مذاکره 
از  برایم خیلی مهم بود. یکی  کردم. چند چیز 
ملاک ها چهره بودن هم بود اما صرفاً به دنبال 
چهره نبودیم. این برایمان مهم بود که چهره ای 
باشد که مقبول خانواده ها باشد. از کسانی باشد 
کنند.  برقرار  ارتباط  او  با  بتوانند  خانواده ها  که 

دنبال چهره ای بودیم که تحصیلات عالیه داشته 
باشد تا بتوانیم بگوییم که بچه ها در هر صنفی 
بدهند.  ادامه  را  تحصیلاتشان  باید  می روند  که 
پوریا این فاکتور را داشت. یکی دیگر از فاکتورها 
متاهل بودن بود. پوریا هم تازه متاهل شده بود. 
بررسی  هم  با  پوریا  حضور  با  بارها  را  بازی ها 
بازی  داور  و  حاکم  نوعی  به  مجری  کردیم. 
با  پوریا می گفت من در سفر  و گاهی  می شود 
خانواده ام این بازی را انجام می دهم، در نتیجه 

دیدیم او بهترین گزینه اجرا است.
وی بیان کرد: امیدوارم از ۲۰ تیرماه پخش 
و  بشود  آغاز  هفته  روز  دو  صورت  به  برنامه 
به   ۲۳ ساعت  سه شنبه ها  و  دوشنبه ها  احتمالاً 

مدت ۷۵ تا ۹۰ دقیقه پخش خواهیم داشت.
بازيگر صرفاً كارت دعوتی برای تماشای 

برنامه است
تلویزیون  و  سینما  بازیگر  پورسرخ  پوریا 
درباره ورود بازیگران به عرصه اجرا گفت: بازیگر 

این  تماشای  برای  کارت دعوتی  می تواند صرفاً 
برنامه باشد. شاید برخی بخواهند به این خاطر 
نیش بزنند ولی به عشق ایران تحمل می کنیم. 
می خواهم در این برنامه یه قل دو قل ایرانی را 

اجرا کنم تا در ذهن بچه ها بماند.
مسابقه  در  خود  اجرای  شیوه  درباره  وی 
تاکید کرد: شیوه ای که در اجرا برای خودم در 
زندگی  در  که  است  شیوه ای  همان  دارم  نظر 
به  حواسم  بیشتر  بنابراین  دارم.  ام  شخصی 
برنامه  این  است که محیط دوستانه ای در  این 
فراهم کنم تا اینکه فن بیان اولویتم باشد. چون 
یا مسائلی که جزو  بیان  به فن  برنامه  این  اگر 
ویژگی های مجریان برتر است، نیاز داشت قطعاً 
آنقدر مجری خوب در کشور داریم که اصلًا به 

من به عنوان گزینه اجرا فکر نمی شد.
و  تجربه  واسطه  به  کرد:  اذعان  پورسرخ 
می کنم  تلاش  دارند  من  از  مردم  که  شناختی 
این برنامه و بازی هایش دیده شود. این مسابقه 

عنوان یک عضو  به  باید  مرا  و  است  خانوادگی 
اهل  اصولاً  آدم  من  کنند.  قبول  خودشان 
تحقیقی هستم و برای اجرا هم با فرزاد حسنی، 
هیراد حاتمی و نیما کرمی در این مورد مشورت 

کرده ام.

واکنش  کسی  شدند  بازیگر  مجریان  مگر 
داشت؟

درباره  تلویزیون  و  سینما  بازیگر  این 
واکنش ها نسبت به ورود بازیگران به عرصه اجرا 
تاکید کرد: اگر این برنامه مجری محور بود شاید 
ریسک حضور در آن را نمی پذیرفتم. چون شاید 
من تجربه این را نداشته باشم که یک برنامه را 
بچرخانم. اما مگر وقتی مجری ها وارد بازیگری 
شدند و حتی بهتر هم بودند کسی از بازیگران 
واکنشی داشت؟ دوره این خط کشی ها گذشته 
است. من از همین الان می گویم نه از تشویق ها 
هیجانی می شوم و نه از انتقادها. ۱۵ - ۲۰ سال 

است وسط این قصه هستم.
پایان گفت: من فرمت زورخانه را  وی در 
اجرا می کنم. سرم را پایین می اندازم و تعظیم 
وسط  بعد  و  می ایستم  گوشه  اول  می کنم. 
می روم. سعی می کنم آداب را رعایت کنم. سعی 
می کنم با احترام به دوستان به ویژه کسانی که 
بزرگ تر هستند بگویم که بدانند من آمده ام تا 

از آنها یاد بگیرم.
در این بازدید همچنین بازی هایی چون یه 
قل دو قل، گردو شکستن، خروس جنگی )تن به 
تن( و ادا بازی که جزو بخش های برنامه هستند 

برای مهمانان توضیح داده شدند.
سیدمحمود اسلامی مدیرکل مالی و اداری 
مقام  قائم  دیبایی  حمیدرضا  سیما،  معاونت 
نویسنده  و  سردبیر  آزادی  محسن  و  دو  شبکه 

برنامه از جمله حاضران در این مراسم بودند.

یک فنجان چای داغ
واكنش دو صنف سينمايی به توقف صدور پروانه ساخت 

سريال های خانگی
تنظیم  اخیراً  ای که  بیانیه  متن  ایران در  کارگردانان سینمای  کانون 
کرده است به انتقاد از توقف صدور پروانه ساخت سریال ها در شبکه نمایش 
خانگی پرداخته است. در متن این بیانیه ضمن تاکید بر »کانون کارگردانان 
سینمای ایران هر گونه توقف در روند تولید و نمایش را شدیداً محکوم می 
کند« آمده است: »متاسفانه در روزهایی که شیوع کرونا آسیب های جبران 
ناپذیری به اقتصاد سینمای ایران زده و هنرمندان روزهای سختی را طی 
می کنند، سازمان سینمایی در اقدامی عجیب و تاسف بار و به بهانه افزایش 
خانگی  نمایش  سریالهای  ساخت  پروانه  صدور  تعطیلی  به  اقدام  تولیدات 
اکنون محصولات  از دادن مجوز سلب مسئولیت کرده است. هم  و  نموده 
حتی  و  مردم  از  وسیعی  قشر  آنلاین  فضای  خانگی  نمایش  سریالهای  و 
خارج  هموطنان  تا  روستاها  و  کوچک  شهرهای  از  را  خاموش  مخاطبین 
از کشور تحت پوشش قرار میدهد، مخاطبینی خاموش که نه برنامه های 
صداوسیما را می بینند و نه اهل رفتن به سینما هستند. ولی تصمیمات غیر 
کارشناسی و آزمودن راه های محدودکننده قبلی نتیجه ای جز سوق دادن 
این مخاطب انبوه به سمت فضای مجازی خارجی نخواهد داشت.توقف تولید 
دخالت  بر  ای  مقدمه  سینمایی  سازمان  توسط  خانگی  نمایش  سریالهای 
سازمان های دیگر در محدود کردن هرچه بیشتر این تولیدات خواهد بود 
که نتیجه آن نابودی پلتفرم های فضای آنلاین، از دست رفتن مخاطبین 
میلیونی و بیکاری بسیاری از اهالی زحمتکش سینمای ایران خواهد بود که 
ایران ضمن  این سریالها نقش دارند. کانون کارگردانان سینمای  تولید  در 
تقبیح این رفتار هرگونه عملی را که مانع کسب و کار، محدود ساختن و 
توقف فعالیت سینماگران شده شدیداً محکوم می کند و خواستار ادامه روند 

تولید سریال های نمایش خانگی توسط سازمان سینمایی است.«
هشدار كانون فيلم نامه نويسان سينمای ايران به توقف صدور مجوزها

در  ایران  سینمای  فیلم نامه نویسان  کانون  مرکزی  شورای  همچنین 
انحصارگرایی در عرصه   با  اخبار مرتبط  نگرانی درباره  ابراز  بیانیه ای ضمن 
تولید سریال در شبکه  نمایش خانگی، اعلام آمادگی کرد تا به هر دو سازمان 
درگیر در این ماجرا یعنی سازمان سینمایی و سازمان صدا و سیما نظرات 

مشورتی لازم را ارائه دهد.
متن کامل این بیانیه به شرح زیر است:

به  که  است  کرده  اعلام  سینمایی  سازمان  ساخت  پروانه  کل  »مدیر 
منظور جلوگیری از سریال سوزی تا اطلاع ثانوی مجوزی برای ساخت هیچ 
سریالی در شبکه نمایش خانگی صادر نمی شود. خبرها حاکی از آن است که 
این اعلام توقف به خاطر اختلاف میان سازمان سینمایی و سازمان صدا و 
سیما در بحث صدور مجوز نظارت بر تولید محصولات نمایش خانگی است.

با توجه به این که در چند سال گذشته بیش ترین نظارت و ممیزی و 
اعمال نظرات از سوی هر دو سازمان یعنی هم سازمان سینمایی و هم سازمان 
با  اعمال شده است، کانون فیلم نامه نویسان  بر روی فیلم نامه  صدا و سیما 
توجه به ارتباط ناگزیر شغلی اعضای خود با هر دو سازمان، پیشنهادات و 

انتقاداتی را به شرح زیر مطرح می کند:
۱- می توان پیش بینی کرد که انتقال صدور مجوز از سازمان سینمایی 
به صدا و سیما به انحصار مطلق در این حوزه و یک سان سازی تولیدات دو 

بخش متفاوت، و کم رنگ شدن جذابیت های تولیدات بازار کار منجر شود.
۲- بارها از زبان مسئولان فرهنگی شنیده ایم که مشکل سینما و آثار نمایشی 
ما ضعف فیلم نامه است. به عقیده کانون فیلم نامه نویسان، بزرگ ترین مشکل، عدم 

درک مسئولان نظارتی از ماهیت پیچیده فیلم نامه و فیلم نامه نویسی ست .
قبول  قابل  آثار  ساخت  و  فیلم نامه نویسی  سطح  ارتقاء  معتقدیم   -۳
صنف  و  نهاد  تنها  با  تولید  و  نظارتی  سازمان های  تنگاتنگ  ارتباط  گرو  در 
فیلم نامه نویسی ست وگرنه منشأ بودجه تولید و دولتی بودن یا خصوصی بودن 
آن، هرگز مجوزی برای حاکمیت محض صاحبان احتمالی سرمایه برای تولید 

آثار ضعیف نخواهد بود.
۴- به سازمان سینمایی و سازمان صداوسیما پیشنهاد می کنیم بیش 
از توجه به متولی گری، نگران کارنامه خود در ساخت محصولاتی نمایشی 

باشند که تنها در یک میدان بی رقیب شانس دیده شدن دارند.
با درنظر گرفتن مراتب ذکرشده، کانون فیلم نامه نویسان سینمای ایران 
آمادگی خود را برای ارائه مشاوره مداوم و ساختاری به این دو سازمان ناظر 

اعلام می کند.«

شبکه سه تا ۱۴۰۰ چه سریال هایی دارد؟
جدید  خبرهای  درباره  آذرپندار  مهدی 
شبکه  از  امسال  است  قرار  که  هایی  سریال  از 
کرد:  بیان  برسند،  و پخش  تولید  به  سه سیما 
اکنون در پشت صحنه سریال »پای بست« به 
کارگردانی احمد کاوری هستیم که برای پخش 

امسال در نظر گرفته شده است.
وی اضافه کرد: این سریال فضایی ملودرام 
دارد و تیم خوب و چابکی در حال تولید سریال 
شد.  خواهد  آماده  پاییز  ایام  برای  و  هستند 

عنوان  و  اشاره  شبکه  طنز  سریال  به  آذرپندار 
کرد: خوشبختانه بعد از اینکه مسائل مربوط به 
کرونا حل شد سریال های مختلفی در دستور 
کار تولید قرار گرفتند و اکنون حدود ۶ سریال 
در جریان هستند. یکی از این آثار سریال »صفر 
جواد  مشترک  کارگردانی  به  یک«  و  بیست 
رضویان و سیامک انصاری است که اثری طنز 
است و در چند فاز تولید می شود. فاز اول این 
سریال در ۳۰ قسمت ساخته می شود که در 

کام  تا  برسد  کنداکتور  به  امیدواریم  تابستان 
مردم با آن شادمان شود.وی هچنین گفت: این 
سریال بازیگران خوبی دارد و خود دو کارگردان 
با  بتوانیم  امیدواریم  و  هستند  بازیگران  از  هم 
در  کنیم.  زنده  را  طنز  آثار  خاطره  سریال  این 
این شرایط سخت یکی از وظایف خود می دانیم 

که کار کمدی تولید کنیم.
مدیرگروه فیلم و سریال شبکه سه سیما در 
به  اثری  گرم«  »زمین  داد: سریال  توضیح  ادامه 

تهیه کنندگی محمدرضا شفیعی و به کارگردانی 
سعید نعمت الله است که اولین بار است خودش 
هم پشت دوربین ایستاده است و در مقام نویسنده 
و کارگردان آن را می سازد. این سریال که درامی 
گرم و خانوادگی با پس زمینه های مذهبی است 
برای پخش در محرم و شهریورماه در نظر گرفته 
شده است. آذرپندار در ادامه یادآور شد: هر سه این 
سریال ها ۳۰ قسمتی هستند البته »صفر و بیست 

و یک« برای چند فاز در نظر گرفته شده است.

متن میثاق نامه روزنامه نگاری در سایت روزنامه موجود است
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بهادری - به مناسبت هفته صرفه جویی مهندس هاشم امینی مدیر 
عامل شرکت آبفا استان اصفهان طی یک نشست خبری به همراه رعایت 
پروتکل  های  بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی در سالن شهید نصر این 
شرکت در خصوص برنامه ها ، فعالیت ها و سیاست های جاری شرکت 
جهت مصرف بهینه آب استان توضیحاتی را ارائه و همراه با معاونین و 

کارشناسان این شرکت به سوالات خبرنگاران پاسخ گفتند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با اشاره به اینکه 
استان اصفهان با توجه به پیک مصرف در تابستان در وضعیت تنش 
و قرمز کم آبی قرار دارد اظهار داشت: مردم باید توجه داشته باشند 
که صرفه جویی در شرایطی که اصفهان در دوران زرد کرونا قرار دارد 
 و نیاز به مسائل بهداشتی ضروری است امری مهم شمرده می شود.

وی در ادامه افزود: در استان اصفهان متوسط آب مصرفی برای هر 
خانوار در ماه ۱۱ متر مکعب و استاندارد کشوری ۲۰متر مکعب است.
در واقع باید گفت : استان اصفهان در حوزه آب شرب دچار تنش 
نیست، بلکه دچار بحران است که در این راستا اجرای طرح های 
آبرسانی و انتقال آب به اصفهان یکی از مطالبات مردم و مدیران استان 
اصفهان می باشد متاسفانه ما در دوران کرونا با افزایش ۱۸ درصدی 
مصرف آب روبرو هستیم، اما با توجه به فشارهایی که بر شرکت آبفا و 
مردم وارد بوده است باعث شده که در استان اصفهان ما تنش نداشته 
باشیم که این موضوع، وابسته به فرهنگ سازی و فرهنگ بالای مردم 
استان اصفهان است.خشنودی ما این است که۸۹ درصد مشترکین 
خانگی استان اصفهان ماهانه زیر ۲۰ متر مکعب آب مصرف کردند و 
امیدواریم  براساس سیاست های وزارت نیرو که هفته اول تیرماه هفته 
صرفه جویی در مصرف آب و برق نام گذاری شده است آحاد مردم به  
 صرفه جویی و اهمیت به مشکلات کمبود آب توجه ویژه ایی نمایند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان ادامه داد: شرکت 
ابفا علاوه بر رسالت سازمانی خود، در زمان همه گیری ویروس 
کرونا در قالب مسئولیت های اجتماعی سازمان در۲۲ اسفند از راه 
اندازی ۹۸ خط تولید مایع ضد عفونی کننده ژاول و تحویل آن به  
 شهرداری برای ضدعفونی بیمارستان ها و مراکز درمانی خبر داد.
مهندس امینی در بحث های آموزشی شهروندی گفت این شرکت در 
۳۶۵ روز سال با توجه به  آموزش صرفه جویی در مصرف آب توانسته 
نقش ارزنده ایی در توسعه زیر ساخت های خدمات شهری داشته و استان 
اصفهان را از دیگر از استان های کشور متمایز کند و موفقیت های 

نسبی را کسب نماید.
وی از دیگر اقدامات وزارت نیرو را پویش )الف.ب ایران( دانست و گفت: 
 این پویش با هدف افتتاح پروژه در استان های مختلف شکل گرفته است.
امینی با بیان اینکه توجه به موضوع آب پایدار در روستا از جمله اقداماتی 
است که شرکت آب و فاضلاب در حال پیگیری می باشد، تصریح کرد: در 
برنامه امسال در قالب پویش )الف.ب ایران( آب رسانی به شهر دهاقان و 

گلشن و ۱۳روستا اطراف را خواهیم داشت.

وی با اشاره به نام گذاری سال ۹۹ به سال جهش تولید بیان کرد: زیر 
ساخت آب و برق زیرساخت های اساسی تولید و اشتغال است و در این 

راستا برنامه هایی داریم که در آینده نزدیک اطلاع رسانی می کنیم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان یکی از برنامه هایی 
که باعث صرفه جویی در مصرف آب شده است را یکپارچه سازی شرکت 
آب و فاضلاب استان اصفهان و آب و فاضلاب روستایی استان، دانست و 
گفت: به همین دلیل شرکتی تحت عنوان شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان شکل گرفت و یکپارچه سازی این دو شرکت، باعث کاهش 

هزینه های دولت و سطح کیفیت خدمات در روستاها را افزایش داد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با اشاره به پروژه های 
افتتاح شده در اواخر سال ۹۸ ادامه داد: ۷ پروژه با اعتبار ۷۸۷میلیارد 
تومان در اواخر اسفند ماه به بهره برداری رسید که به دلیل جلوگیری از 
شیوع ویروس کرونا بهره برداری و افتتاح این پروژه ها به صورت آنلاین 
انجام شد. یکی از این پروژه ها بازسازی شبکه فاضلاب شهر اصفهان بود 

که با اعتبار فاینانس چین فاز اول پروژه به بهره برداری رسید.
مدیر عامل شرکت آبفا استان اصفهان در خصوص احداث شبکه 
فاضلاب محلات پیرامونی شهر اصفهان گفت این حرکت از جمله 
برنامه های بود که در محلاتی در خیابان های امام خمینی، کاوه، 
جاده فرودگاه، حصه انجام و شبکه فاضلاب این مناطق به اتمام رسید. 
همچنین آب رسانی به شهر باغشاد و هشت روستای لنجان از جمله 
اقدامات شرکت آبفا استان اصفهان بود. همچنین این وعده را به مردم 
باغ بهادران میدهیم که فاضلاب باغ بهادران را به زودی به تصفیه خانه 

بابا شیخ علی متصل کنیم.
وی افزود: دیگر اقدامات شرکت در سال جدید اصلاح و بازسازی 
۲۴۰کیلومتر شبکه آب اصفهان است که در سال ۹۸حدود ۲۳۷ کیلومتر 
از این شبکه تکمیل شده همچنین با توجه به یکی از مطالبات جدی 
مردم در محلات قائمیه، بلوار شفق و گلزار در خصوص افت فشار آب 
مخزن ۱۰ هزار متر مکعبی با اعتبار بالغ بر ۱۲ میلیارد تومان احداث 
که این افت فشار رفع خواهد شد. از دیگر اقدامات جدی شرکت آبفا 
هوشمندسازی شبکه های آب و فاضلاب داد. حفر و تجهیز چاه ها در 
بخش های روستایی با ۱۷ حلقه چاه در برنامه راهبری سال ۹۹ و اجرای 
۳۱۰ کیلومتر لوله ی آب در شهر ها و روستاهای استان خواهیم داشت.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان ادامه داد: در بحث 
آب بدون درآمد و پرت شبکه در شهرها را برنامه هایی را خواهیم داشت 
که هم اکنون در حوزه شهری با ۱۶/۱ کمترین استان در کاهش آب 
بدون درآمد و پرت شبکه هستیم. با توجه به فرسودگی شبکه های 
روستایی، روستاهایی که بالای ۳۵ درصد پرت دارند را در برنامه اصلاح 

شبکه قرار خواهیم داد.
همچنین وی به توسعه بخش فاضلاب در سال ۹۹، برنامه با  ۲۲۰ 
کیلومتر شبکه های شهرها و روستاهای استان اشاره نمود و گفت: در 
راستای استفاده از فناوری های روز دنیا در حوزه فاضلاب، ۳۶۷ کیلومتر 

شبکه های فاضلاب را ویدیو متری خواهیم کرد. تصفیه خانه های فاضلابی 
که دچار مشکل شده و بوی این تصفیه خانه ها باعث آزار مردم شده از 
جمله تصفیه خانه شهرستان های سمیرم، ورزنه، قهدریجان و شمال و 

جنوب اصفهان را بازسازی خواهیم نمود.
وی با اشاره به خدمات ویژه مشترکین گفت: سامانه ۱۵۲۲ برای ارائه 
خدمات ۲۳ گانه هوشمند به صورت شبانه روزی حذف قبوض کاغذی 
گفت: امیدواریم در آینده با توجه به برنامه های دولت الکترونیک از 

ظرفیت های مجازی بیشتر استفاده کنیم.
امینی افزود: آبفا استان اصفهان در صنعت پژوهش و تحقیقات جایگاه 
ویژه دارد و توانسته رتبه اول ارتباط با صنعت را کسب کند. و تا کنون 
دو هم نت در دانشگاه صنعتی با همکاری کانون ملی نخبگان استان 
برگزار کرده ایم. همچنین اولین واحد تله متری فاضلاب در کشور را با 
همکاری دانشگاه صنعتی افتتاح کردیم  که در کیفیت آب استان تاثیر 

به سزایی داشته است.
فهیمه امیری، مدیر مرکز پالایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب 
استان اصفهان نیز در این جلسه با اشاره به اینکه انتقال ویروس کرونا 
از طریق سیستم آب و فاضلاب منتفی است، گفت: کیفیت آب شرب 
اصفهان کاملا مورد تایید است به این خاطر که کلری که در آب وجود 

دارد این ویروس را از بین می برد.
وی افزود: در مراحل تصفیه آب شرب کلرسنجی انجام می شود 

و این ویروس با میزان کمی از کلر کاملا بی اثر شده و از بین می رود.
وی به واحد کنترل کیفی آبفای اصفهان اشاره کرد و تصریح کرد: 
این مرکز از لحاظ نیروی متخصص در کشور جزء برترین ها است و ۶۰ 

نیروی متخصص در سطح استان در این بخش فعالیت دارند.
وی در مورد تغییر طعم آب شرب در برخی مناطق اصفهان، اظهار 
کرد: به لحاظ کمبود آب مجبور شدیم چند چاه را به مدار آب شرب وارد 
کنیم، به همین دلیل طعم آب اندکی تغییر کرد اما این موضوع مبنی 

بر آلوده بودن آب نیست.
مدیر مرکز پالایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب استان اصفهان 
خاطرنشان کرد: حتی اگر یک آیتم مورد سنجش آب چاه ها مشکلی 
داشته باشد، چاه از مدار خارج می شود و اجازه نمی دهیم از آن استفاده 

شود.

مدیر عامل آبفا :طرح های آبرسانی و انتقال آب به اصفهان -  مطالبه مردم و مدیران استان

مصرف آب شرب اصفهان 4 متر مکعب پایین تر از میانگین کشوری 


